
1076491

. minvws.nl

asi IE (RERETN RERETEN is;BED MERE,

: i )

Sent: Thur 1/21/2021 11:15:50 AM

Subject: FW: Nota's aan minister over inzet testbewijzen en app

Received: Thur 1/21/2021 11:15:51 AM

Dag RF]

Zie hieronder mijn reactie zoals zojuist telefonisch besproken.

Met vriendelijke groet,

vws/wiz | (070)| EEE os -IEE

ver: EEECY, HE) BEEXE
Verzonden: donderdag 21 januari 2021 12:15

aan: [BEN AES (EAPL]) <B-RIPEE(@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Nota's aan minister over inzet testbewijzen en app

@minvws.nl ]

Dag EARL

Ik heb het ook weer iets aangepast. Er zat namelijk een tegenstrijdigheid in de tussenvorm: met optie 3 zouden in de Wpg de

sectoren worden bepaald, terwijl dat volgens het advies niet goed mogelijk is. De aangepaste tekst lost dat op door afhankelijk
van de keuze van de minister de nadere selectie te gaan maken. Verder is het niet echt een tussenoplossing als het nog steeds

veel en diverse sectoren omvat. De tussenvorm moet dus wel een beperking betekenen, anders is het nagenoeg een carte

blanche.

Verder heb ik de tegenstelling beleid vs WIZ eruit gehaald. Of ben jij het niet eens met de inschatting over de slagingskans?

En ik zit van 1230-1300u weer in overleg, maar daar kan je mij desgewenst wel uithalen.

Met vriendelijke groet,

CARI \/\WS/WIZ | 070) | EEE 06 IEE EE eins |

Verzonden: donderdag 21 januari 2021 10:56

nen: RECN, BEY. BE} (ERE) <HKETR vn
Onderwerp: RE: Nota's aan minister over inzet testbewijzen en app

Ik heb het iets aangepast:
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Ik zit zelf tot 12.30 in overleg, maar ben daarna bereikbaar.

Verzonden: donderdag 21 januari 2021 10:01

aan: BEEN BE. (ERE) @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Nota's aan minister over inzet testbewijzen en app

Ik heb van 10-11u een overleg. Kan ik daarna reageren?

Met vriendelijke groet,

wwiswoz | oo[RE oc EE EE emis vws.n |

Verzonden: donderdag 21 januari 2021 09:58

Dag [EAD

Ik ben heel druk met het verder verwerken van weer de opmerkingen van SEER Belangrijkse voor nu (juridisch gezien) is het

volgende, namelijk het toevoegen van de derde (tussenoptie), kun jij aangeven of dit volgens jou nog op grote problemen stuit?

We geven in de nota duidelijk aan dat WJZ de voorkeur heeft voor optie 1.

Mocht daar telefonisch overleg over nodig zijn dan hoor ik dat graag. De bedoeling van de nota is heel duidelijk om met de

minister in gesprek te gaan, ook naar aanleiding van zijn beslispunten. Daar worden jullie uiteraard bij betrokken, lijkt me zeer

noodzakelijk. In principe neemtBEA verder van mij over, maar vandaag is zij er niet dus zorg ik dat het in de lijn komt. Ik

zal jou uiteraard de versie sturen, die richting BER (onz< [JEN 022).

Ik hoor graag van je.

Groeten

Van: @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Nota's aan minister over inzet testbewijzen en app

Dag [EARLE
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Aangezien ik je zojuist telefonisch niet kon bereiken, bedank ik je even langs deze weg voor het verwerken van onze

opmerkingen in deze twee nota’s.

Begrijp ik het goed datfERE in het vervolg mijn aanspreekpunt is? Ik zou namelijk graag betrokken worden bij de verdere

beleidsontwikkeling. Dat is nodig om het wetsvoorstel te kunnen maken. Ook gelet op het streven het eind februari rond te

hebben. Dat is op zichzelf al (te) ambitieus omdat de inzet van dit instrument nog bepaald moet worden, maar lijkt mij sowieso

onhaalbaar als er ook gegevensverwerking geregeld moet worden voor de app. Ik hoor het graag!

Met vriendelijke groet,

REN ( vvis/woz | 070) IEEE oc EER IEEEominvws.n! |

van: [EENBE GE)HEEc inv.»
Verzonden: woensdag 20 januari 2021 18:03

Onderwerp: FW: Nota's aan minister over inzet testbewijzen en app

EE

Hierbij de opleg nota en de nota voor de invoering van de testbewijzen. Ik denk dat ik nu de belangrijkste punten en bezwaren van

WJZ heb weten te verwerken. lk heb er dus nu als beslispunt aan toegevoegd dat we twee opties hebben, een wetswijziging die

inzet in alle sectoren mogelijk maakt of een die alleen een wetswijziging in en beperkt aantal sectoren mogelijk maakt. Ik heb

daarbij nu het advies gegeven om voor het laatste te kiezen, omdat dit een grotere kans van slagen heeft en daarmee bovendien

sneller. Daar heb ik de rest van de nota ook op aangepast. Verder heb ik ook de datum, planning, verzet naar tweede helft februari.

Dat leidt misschien wel tot behoorlijke discussie met de minister, maar dan kunnen we die wel scherp voeren. Dat lijkt me nuttig. lk

heb de punten over de app nota laten staan in de oplegnota, want die hangen denk ik af van wat Vera verandert nu.

Ik hoop datjij zonder al te veel moeite verder komt om deze nota’s lees klaar te maken voor BERIFER Die is nog niet zo

gecharmeerd van ons idee van twee nota’s met een oplegger. Hij heeft er het liefst een. Hij wilde daar ook wel even metje over

overleggen. Ik denk eigenlijk dat het beter is om ze los te houden van elkaar, maar dat kan ook zijn omdat ik nu zelf niet meer inzie

(of niet flexibel genoeg meer ben) hoe we ze samen zouden moeten voegen. ook [EEE heeft aangegeven dat hij nog bereikbaar

is voor overleg. Zijn nummer: 06 Wellicht kun je dat nog doorgeven [EEEEN

[ 5.1.2: FY voor jou info, vanaf nu zal [EEE in de rol van projectleider zoveel mogelijk de verdere afhandeling van de inzet van

testbewijzen van mij enfEE overnemen. Wij blijven op de inhoud uiteraard wel betrokken. Maar dan snapjewaaromiE
vraag eventueel contact met jou op te nemen.

Zoals gezegd ik ben de rest van de avond maar zeer beperkt bereikbaar, maar mochten er echt prangende zaken zijn dan kun je me

bellen. Ik heb alleen geen laptop bij de hand.

Groeten

van: [EEE]BE BE) (EEE)<HEEEERE0 vivvs >Verzonden: woensdag 20 januari 2021 16:41

@ minvws.nl>;BE3E

a minvws.nl>; 51.2e 512.1512 5.1.2e )
@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Nota's aan minister over inzet testbewijzen en app

Dag [ERE

Zoals aangekondigd wegens computerperikelen iets later dan gepland, hierbij onze tekstsuggesties voor en opmerkingen bij de

nota’s. Belangrijkste punten:
- De haalbaarheid van een wetsvoorstel met een brede, blanco regelgevende bevoegdheid;
- De inzet van de app uitsluitend voor het tonen van het testbewijs zodat dit nog niet wettelijk geregeld hoeft te worden.
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Verder behoeft de nota over de app nog wel vereenvoudiging, redactioneel en wat betreft de beslispunten.

Ik bel je even om het toe te lichten.

Met vriendelijke groet,

RII [ \/\/S/WIZ | (070) ERIE | 06 TEERBEEa minvws.nl |

Verzonden: woensdag 20 januari 2021 10:45

a minvws.nl>; 512e s512e.1512¢ 5.1.2e

Onderwerp: Nota's aan minister over inzet testbewijzen en app

inzet van testbewijzen. In de indeling hebben we (met dank aan onze nieuwe collega) best wat geschoven. Dit in de

hoop dat dit beter overzicht geeft voor de minister en beter de d scherp zet. Graag jullie scherpe blik op de nota’s en

aanvullingen waar nodig. Op een aantal punten vraag ik specifiek jullie input, maar zeker omdat er veel veranderd is, is een

algemene blik ook fijn. De nota over de app is nog iets meer work in progress, daar kijkt DI nu ook naar, maar gezien het

tijdspad sturen we jullie deze nu toch toe. Ook omdat ze overduidelijk veel met elkaar te maken hebben.

Hierbij ontvangen jullie de nieuwe set nota’s die we graag

Kean)
in de weekendtas van de minister mee willen geven over de

Het zou fijn zijn als jullie uiterlijk om 16 uur je commentaar en aanvullingen kunnen delen, dan kunnen wij dat verwerken en kan

de nota door de lijn in (MT en minister). Ik heb gister al aan BEY -angegeven overleg
kan uiteraard. SR WIN Zit goed in de materie en Is beter op de hoogte van de juridische ins en outs en volgens mij vaak bereid om

te sparren.

Weet ons dus te vinden.

Groeten|EXEN]


